
________________________________________________________________ 

Fra:  Petter Kongshaug 
Sendt: 05.05.2011 
Til:  postmottak SD 
Kopi: Markussen Finn-Hugo;stab@uninett.no 
Emne: Tildeling av 800 MHz -båndet høringssvar fra UNINETT 
________________________________________________________________ 

Samferdselsdepartementet
Luft- post- og teleavdelingen

Høringsuttalelse fra UNINETT vedrørende tildeling av 800 MHz-båndet
------------------------------------------------------------------------------------------------

Viser til høringsinvitasjon datert 5.4.2011.

UNINETT er godt tilfreds med at flere frekvensressurser stilles til 
rådighet for markedet
idet forbedret trådløs tilgang for den generelle nettbruken blir stadig 
viktigere. For UNINETT
og universitets- og høgskolesektoren øker den generelle bruken av 
trådløse nett innen
både undervisning og forskning. I tillegg ser vi en økende tendens til 
at ad-hoc nettverk
for ulike forskningsformål blir stadig viktigere f.eks. ved utsetting av 
ulike målesensorer,
vitenskaplig overvåkningsutstyr, osv.

UNINETT har ikke selv noen intensjon om å bli en operatør i dette 
markedet, men det
er viktig for oss at de valgte operatørene underlegges krav som
muliggjør  en effektiv tilpasning av
deres tjenester til våre egne behov innen forskning og utdanning. Et 
slikt hovedkrav vil
være at operatørene tilbyr sin tjenester i det nye båndet på et 
transportnivå og ikke
utelukkkende tilbyr generell internettaksess som låser kundene til 
operatørens egne
høyere nivås tjenester. Således vil UNINETT og andre kunne bruke 
operatørens
transporttjeneste og inkludere dette i en sømløs leveranse av våre egne 
tjenester til
kunder i universitets- og høgskolesektoren.

Vennlig hilsen
Petter Kongshaug
Adm. dir.


